
HJORTÄNGENS EGNAHEMSFÖRENING 
Hemsida: www.hjortangen.se 
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PLUSGIRO 79 04 71-7 
 

Protokoll från styrelsemöte 5 
Måndagen 29/1 2007 hos JeanetteAlmgren 
 
Närvarande: 
Susanne Johnsson Ubbe Adolfsson Jeanette Almgren 
 
1. Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade styrelsen välkommen till verksamhetsårets femte möte och förklarade 
mötet öppnat. 
 

2. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet godkändes i föreliggande form. 
 

3. Inkommen post 
Monika Larsson (Musseronv. 1) har skickat in en förfrågan om det finns daglediga som  är 
intresserade att vara med i en boulegrupp. Intresserade kontaktar Monika på tel. 08-715 58 10 
alternativt emonikail@hotmail.com. 
 
NTF har årsmöte den 22/3. Den som är intresserad att närvara och/eller engagera sig i NTF 
kontaktar Susanne Johnsson för mer information.  
 
Föreningen har fått en kopia av ett brev som skickats till kommunen angående lösa hundar i 
området. Vi vill därför påminna om att koppeltvång gäller på allmänna vägar, gator, torg, 
parker och andra platser som i detaljplan redovisas som allmän  plats (även motionsspår). 
 

4. Kassörens rapport 
Föreningen har god ekonomi. Inga stora transaktioner gjorda. 
 

5. Valberedning 
Vid senaste årsmötet avgick valberedningen och ingen ny valdes varför styrelsen detta år agerat 
valberedning. Inför årsmötet efterlyser styrelsen personer som är intresserade av att vara med i 
styrelsen samt personer som vill sitta i valberedningen. 
 

6. Inför årsmötet 
Årets årmöte är Tisdag 27/3 kl 19.30 i Björknässkolans matsal 
Till mötet vill styrelsen gärna ha förslag på föredragsämne. Allt  som har med hus, hem och 
trädgård är av intresse. Kom och prata själv (½ h) eller kom med förslag på ämne! 
(Detta protokoll är även kallelse till årets årsmöte) 
 

7. Trafikåtgärder 
Eftersom kommunen bollar oss mellan olika avdelningar när det gäller staket/bommar vid 
Skivlingsvägen har styrelsen undersökt vad det skulle kosta för föreningen att åtgärda det 
själva. Räcken kostar ca 650 kr +moms. Det kommer även behövas några cementsäckar och i 
värsta fall även någon maskin om det är svårgrävt. Det skulle även behövas några stora stenar 
på vänster sida om bommarna. Om det är någon som har någon idé på hur föreningen kan få 
tag på sådanna till billig penning, hör av er till styrelsen. 
 



8. Övrigt 
Årets gran klarade stormarna men har nu monterats ner. 
 
Om någon behöver årets medlemskort innan betald avgift kan man kontakta Susanne Johnsson. 
 
Till årets valborgsfirande behöver föreningen en ny grilltunna. Om det är någon som vet hur 
man får tag på en sådan; kontakta styrelsen. 
 

9. Nästa möte 
Beslutas vid årsmötet. 
 

10. Avslutning 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 
 
 
 
Vid protokollet:    Justerat: 
 
 
 
 Jeanette Almgren   Susanne Johnsson 


